



National International Holding Co. K.S.C
الشركة الوطنية الدولية القابضة ش.م.ك

Date: 03/04/2018

Mr. Hassan Abdul Rahman Al -Serkal
Executive Vice President
Chief Operation Officer (COO)
Dubai Financial Market
United Arab Emirates

التاريخ / 2018/04/03

السيد / حسن عبد الرحمن السركال المحترم
نائب رئيس تنفيذي - رئيس تنفيذي العمليات
رئيس قطاع العمليات - سوق دبي المالي
دولة الامارات العربية المتحدة

Subject: Disclosure of Material Information

الموضوع : افصاح عن معلومات جوهرية

Executive Department of the Ministry of Justice sold 36.9% from the share capital of subsidiary company **Al Ahlia Chemical Company**, resulting in decline of ownership in the subsidiary company from 100% to 63.1%. The sale was in favor of a creditor of the ex-owner of the shares NIH and the ex-owner of the shares have filed an appeal on the sale of the shares
The cost of the sold shares at the time of acquisition was amounted to KD 3,250,000 as at 18/04/2016

تعلن الشركة الوطنية الدولية القابضة عن انخفاض نسبة ملكيتها في احدى الشركات الصناعية التابعة لها من نسبة 100% إلى نسبة 63.1% وذلك نتيجة بيع ما نسبته 36.9% عن طريق إدارة التنفيذ بوزارة العدل لصالح دائني المالك السابق للأسهم. علماً بأن الشركة والمالك السابق للأسهم قد قاما باتخاذ الاجراءات القانونية اللازمة للطعن في عملية البيع
تبلغ تكلفة اقتناء الحصة المباعة وقت الاقتناء في 2016/04/18 مبلغ 3,250,000 د.ك.

Impact on Financial Position

الأثر على البيانات المالية

The impact of the filed appeal can't be predicted at present, and until final outcome from the legal dispute.

لا يمكن تحديد الأثر المالي لحين الانتهاء من الاجراءات القانونية للطعن في عملية البيع ، واستكمال الاجراءات اللازمة لاستعاضة قيمة الحصة المباعة.

Ahmed Attyiah El Salamouny
CFO and Board Secretary

أحمد عطيه السلاموني
أمين سر مجلس الإدارة والمدير المالي

